
Protokół nr 49 / 2023 
Ze wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu w Kielcach oraz Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 grudnia 2023 r. w godz. od 14:00 do 15:45, 

sala nr 231 Starostwo Powiatowe w Kielcach 

Wspólnemu posiedzeniu Komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Spraw Społecznych Rady Powiatu Irena Gmyr. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący o godz. 14.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Lista obecności radnych Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
w Kielcach stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Członek Zarządu Stefan Bąk, 
- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa, 
- Dyrektor Wydziału Edukacji,, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Izabela Dziewięcka, 
- Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-
Borek. 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu i rozpoczęła 
obrady. 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024 - 2028, 

- zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2024 rok. 

2. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą sesję Rady 

Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

3. Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad zbliżającej się sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 05.12.2023 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 



5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie częściowe z realizacji „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Kieleckiego na lata 2021-2024". 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego na lata 2023-2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 

Skarbnik Powiatu omówiła ww. projekty uchwał oraz poinformowała radnych o wprowadzonej 
autopoprawce. 
Radny Emil Machul prosił o sprawdzenie informacji na temat finansowania chodnika 

w miejscowości Stachura. 

Radna Małgorzata Popiel zwróciła się z pytaniem do dyrektorów wydziałów w sprawie 

środków w budżecie czy zaplanowane kwoty pozwalają na płynne prowadzenie działalności. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Izabela Dziewięcka 

udzieliła informacji, iż wydatki są zaplanowane realnie, m.in. została założona 12 % podwyżka 

dla nauczycieli. 

Radny Zenon Janus zwrócił się z zapytaniem w sprawie zaplanowania subwencji dla MOW 

Podzamcze. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Izabela Dziewięcka 

wyjaśniła, iż subwencja wpływa do budżetu powiatu, a następnie jest przekazywana 

w odpowiedniej kwocie do MOW-u, w kwestii kwot informacja będzie przekazana radnemu po 

przygotowaniu przez wydział. 

Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-

Borek udzieliła odpowiedzi w nawiązaniu do pytania radnej Małgorzaty Popiel, iż wydatki są 

zaplanowane bezpiecznie oraz realnie, nadmieniając jednocześnie o planach cyfryzacji 

i modernizacji zasobów geodezyjnych. 

Radny Michał Godowski zwrócił się z zapytaniem w kwestii programu E-geodezja jak 

przebiegł oraz ile obrębów udało się zmodernizować. 

Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-

Borek udzieliła odpowiedzi informując, iż program oraz kontrole są zakończone, 

zmodernizowane zostało 21 obrębów. 

Członek Zarządu poinformował, iż szacunek przyjęty w programie wystarczył na 

zmodernizowanie 21 obrębów. 



Radny Michał Godowski zwrócił się z zapytaniem ile dokumentów zostało scyfryzowanych. 

Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-

Borek udzieliła odpowiedzi informując, iż scyfryzowane zostało około lmln 500 tys. 

dokumentów wraz z wprowadzonymi metadanymi. 

Radny Bogdan Gierada zwrócił się z pytaniem czy Powiat uczestniczy w kosztach utrzymania 

budynku MOW-u Podzamcze. 

Z-ca dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Sylwia Wojciechowska-

Borek wyjaśniła, iż najemca pokrywa koszty, a Powiat utrzymuje drugi budynek, który nie jest 

wynajęty. 

Radni podjęli dyskusję na temat wynajmowanych nieruchomości. 

3) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2028, 

4) uchwalenia budżetu Powiatu Kieleckiego na 2024 rok, 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2028. 

Głosowanie: 
Za - 2 
Przeciw- 1 
Wstrzymuje się - 2 
W wyniku głosowania Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Kieleckiego na 2024 rok. 

Głosowanie: 
Z a - 2  
Przeciw- 1 
Wstrzymuje się - 2 
W wyniku głosowania Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2028. 

Głosowanie: 
Za - 2 
Przeciw- 0 
Wstrzymuje się - 3 



W wyniku głosowania Komisja Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Kieleckiego na 2024 rok. 

Głosowanie: 
Z a - 2  
Przeciw- 0 
Wstrzymuje się - 3 

W wyniku głosowania Komisja Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

Radny Michał Godowski odniósł się do deficytu budżetu w kwocie 60 min oraz środków 

finansowych przesuwanych na kolejny rok w kwocie 16 min. Radny poruszył kwestię nagród 

dla pracowników w PZD, a także sytuacji kadrowej w Szpitalu Powiatowym w Chmielniku. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, iż pracownicy PZD otrzymali podwyżki we wrześniu oraz 

premie kwartalne. 

Członek Zarządu odniósł się do wypowiedzi radnego w sprawie Szpitala informując, iż oddział 

alergologiczny będzie istniał, a Szpital będzie rozbudowany. 

Radni podjęli dyskusję na temat realizacji inwestycji drogowych. 

Radny Bogdan Gierada zwrócił się z pytaniem w sprawie proporcji wykorzystania środków 

finansowych pomiędzy gminami w latach 2018-2023. 

Radni dyskutowali w sprawie wykonania inwestycji drogowych w poszczególnych gminach. 

5) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2023 i ustalenia planu finansowego tych wydatków, 

Skarbnik Powiatu poinformowała radnych, iż wydział odebrał prace geodezyjne a faktura 

zasługę została wystawiona wobec czego projekt uchwały będzie wycofany z porządku obrad. 

6) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Zagnańsk, 

7) dostosowania Statutu Rady Seniorów Powiatu Kieleckiego, 

Członek Zarządu poinformował radnych w sprawie wprowadzonych zmianach w projekcie 

uchwały. 

8) określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych, 

9) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kielcach 

na 2024 rok. 



Członek Zarządu poinformował o zakresie kontroli zaplanowanym na rok 2024 przez Komisję 

Rewizyjną Rady Powiatu. 

8. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

Ad.2 Sprawy różne. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Irena Gmyr o godz. 15:45 zamknęła 
posiedzenie Komisji. 

Protokół sporządziła: 
Przewodniczący Komisji 

Łukasz Woźniak 


